

ZAD MED MEDICAL COMPANY

شركة زاد ميد الطبية





ZAD MED MEDICAL COMPANY

شركة زاد ميد الطبية

من نحن

شركة زاد ميد هي إحدي شركات السوق السعودي تعمل في المجال الطبي. تتخصص شركتنا في مجال الأثاث الطبي والأجهزة الطبية والمستلزمات الطبية. نسعى جاهدين لتلبية احتياجات عملائنا وتوفير حلول فعالة وعصرية للمستشفيات والعيادات الطبية.

نحن نقدر أهمية صحة المرضى ونحرص على توفير جودة عالية وأسعار تناسب الجميع. تمتلك شركتنا فريق عمل متخصص في مجال التكنولوجيا الطبية والعلوم الصحية يسعى دائماً للابتكار والتطوير.

يسرنا خدمة عملائنا في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية ونحن نفخر بالجودة والخدمة التي نقدمها.

Who We Are

Zad Med Company is one of the companies in the Saudi market that operates in the medical field.

Our company specializes in medical furniture, medical equipment, and medical supplies.

We strive to meet the needs of our customers and provide effective and modern solutions for hospitals and medical clinics.

We value the importance of patient health and are committed to providing high-quality products at affordable prices. Our company has a specialized team in the field of medical technology and health sciences who are constantly seeking innovation and development.

We are pleased to serve our customers throughout the Kingdom of Saudi Arabia and are proud of the quality and service we provide.



هدفنا

تلبيــة احتياجــات الســوق الســعودي مــن معــدات ومســتلزمات طبيــة وتقديــم حلــول عصريــة للمستشــفيات والعيــادات الطبيــة.

Our Goal

To meet the Saudi market's needs for medical equipment and supplies and provide modern solutions for hospitals and medical clinics.



رسالتنا

نشر ثقافة الجودة بمفهومها الحقيقي في المجال الطبي بما يخلق تنافسية حقيقية بين الشركات سواء الكبرى أو الناشئة التي تقدم هذه الخدمات من اجل النهوض بهذا القطاع.

Our Massege

To promote a culture of quality in the medical field in its true concept, creating real competition between companies, whether large or emerging, that offer these services in order to uplift this sector.





رؤيتنا

أن نكون من الشركات التي تتبنى أحدث التوجهات العالمية والأساليب المبتكرة من أجل الوصول إلى الريادة في هذا المجال والتوسع إلى الأسواق الخارجية.

Our Vision

To be one of the companies that adopt the latest global trends and innovative methods to achieve leadership in this field and expand into foreign markets.



منتجاتنا Our Products

Medical Devices الأجهزة الطبية ع

Medical Furniture الأثاث الطبي



المستلزمات الطبية Medical supplies



ZAD MED MEDICAL COMPANY شركة زاد ميد الطبية



تواصل معنا

موقعنا الاكتروني www.zadmed.com الايميل الرسمي/ info@zadmed.com الهاتف/٩٦٦٠٠٢٢٧٢٤٤٣ العنوان/ السعودية - جدة

Contact Us

Website: www.zadmed.com

Official Email: info@zadmed.com

Phone / 966502272443

Address: Saudi Arabia - Jeddah



Contact Us





